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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Bártfai-Mager Andrea, tárca nélküli miniszter 
(nemzeti vagyon kezeléséért felelős) 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mennyi ATM fog megszűnni a takarékszövetkezetek 
bezárása miatt?" 

Tisztelt Miniszter Asszony!

2020-ig egyetlen univerzális nagybankká olvasztják össze a ma működő 12 takarékszövetkezetet és
a Takarék Csoport további 3 részvénytársasági bankját. Az előzetes tervek szerint 25-30 milliárd
forintos költségcsökkentés valósulhat meg, amelynek részeként a kirendeltségek akár harmadára
lakat kerülhet a közeljövőben. Arról azonban, hogy pontosan melyekre, helyben döntenek, ahogyan
az esetleges költözésről, összevonásról is – szóltak a tudósítások.

Állítólag  300  kirendeltség  bezárása  akár  heteken  belül  megtörténhet,  de  jelenleg  nincs  annyi
mobilbankfiók,  amely kiválthatná őket.  Az is megjelent a sajtóban, hogy a ma Magyarországon
működő hitelintézeti fiókok közel fele a takarékszövetkezeteké.

Ezek a változások számos kérdést vetnek fel. Hiszen rosszabb helyzetbe kerülhetnek azok, akik a
fiókból vették fel eddig a járandóságukat (legyen szó nyugdíjról, vagy a közmunkások béréről), de
azok is, akik például államilag támogatott hitelt szeretnének felvenni. Érdemes megjegyezni, hogy
milyen problémát okozott a nyugdíjak átutalásának késése: a fedezet ugyanis a Takarék Csoporthoz
csak a pénteki zárás után érkezett, így ez a kör csupán hétfőn tudta felvenni a nyugdíját.

A takarékszövetkezetek a lakossági ügyfelek és az agrárszektor  tradicionális  finanszírozói,  ezen
belül a kisebb termelők esetében pedig piacvezető pénzintézetnek tekinthető a takarékszövetkezeti
hálózat.

Mindezek miatt kérdezzük:

Jelenleg mennyi ATM működik az országban? Miként néz ki ez az egyes megyéket tekintve?



Mennyi ATM van az 5000 illetve a 2000 fő alatti településeken? 

A takarékszövetkezeti átalakítások miatt mennyi ATM fog megszűnni országosan? Miként néz
ki ez az egyes megyéket tekintve? Ezek közül mennyi szűnik meg az 5000 illetve a 2000 fő
alatti településeken? 

Pontosan milyen ütemezésben várhatóak az átalakítások? 

Tisztelettel várjuk válaszát!

Budapest, 2019. január 30.
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